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ELŐLAP 
 

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
3. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 
Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2024. február 13-án, Nógrádon      
                        megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Ülés helye: Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:  Varga Richárd polgármester 
   Piroska János alpolgármester 

5 fő képviselő: Hugyecz József, Karcag Sándorné, Kelemen Gyuláné, 
Keresztes Konrád, Kovács Ágnes 

     
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző 
Sztregovai Erika pénzügyi előadó 
 

Érdeklődő állampolgárok: Nyilas Kálmánné, Dr. Monhorné Igaz Rózsa, Simon Erzsébet, Konokné  
    Czillei Tünde, Zsemberi János, Debreceniné Králik Tünde, Gulyás  
    Zoltán, Dr. Lengyel Attila, Czikora Zsoltné, Szalmáné Csáki Helga,  
    Ujhelyi Balázs, Ujhelyi Julianna, Ujhelyi Mátyás, Schvarcz Balázs, 
    Lestyán Tamás, Nikolics Attila, Koszecz Ilona, Mohai Lilla, Dávid  
    Barbara, Kriskó Anett, Pokorny Ilona, Kollár László, Vallyon Krisztina, 

Dr. Kovács István, Gere-Takács Hajnalka, Mészáros István, Mózer-
Zima Katalin, Dr. Kovácsné Balogh Mónika, Kincses-Mohácsi Anna 
Mária 

 
                           
Napirend: 
 

1. 2024. évi költségvetés-tervezet megvitatása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
2. „Helyi termelők piacra jutásának elősegítése Nógrád községben” -pályázat kapcsán 

gyűjtő-értékesítő tér kivitelezőjének kiválasztása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

           
Hozott határozat volt: 26/2024(II.13.) - 27/2024(II.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Hozott rendelet nem volt. 
 
Zárt ülés nem volt.  
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Varga Richárd polgármester üdvözölte a jegyzőt, a megjelent képviselőket és az érdeklődő 
állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 16 óra 04 
perckor megnyitotta. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést  
 

- 2024. évi költségvetés-tervezet megvitatása és a  
- „Helyi termelők piacra jutásának elősegítése Nógrád községben” -pályázat kapcsán gyűjtő-

értékesítő tér kivitelezőjének kiválasztása miatt kellett összehívni. 
 

A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalására.  
Az ismertetett napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.  
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Hugyecz József képviselő és Piroska 
János alpolgármester személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
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Napirend: 
 

1. 2024. évi költségvetés-tervezet megvitatása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A költségvetés megtárgyalásánál segítségünkre lesz pénzügyes kolléganőnk és jegyző asszony is. 
Meg is kérem őt, hogy ismertesse a közös hivatal költségvetésére vonatkozó tervezetet. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
A közös hivatal állami támogatását, a működési- és feladatalapú támogatását minden évben a hivatal 
székhelytelepülése, Nógrád település kapja meg havi finanszírozásban. Az idei normatívák a 
kiküldött anyagban láthatóak. A bevételi és a kiadási oldalon is 70.378.510 Ft látható. A közös 
hivatalnak az állami támogatások mellett egyéb bevétele a házasságkötésekért fizetendő díjból 
származik, illetve van pénzmaradvány is a tavalyi évből 171.928 Ft.  
A bevételek alapján állítottuk össze a kiadási oldalt. Az idei normatíváról elmondhatjuk, hogy elég 
magas a támogatás összege. A tavalyi évhez képest körülbelül 6 M Ft-tal több lesz a várható állami 
támogatás. Valószínűleg bele fog férni az évben, hogy a közös hivatal dolgozói idén 10-15%-os 
béremelést kaphassanak és a cafeteria juttatásuk is magasabb legyen. Ebben az évben informatikai és 
tárgyi eszközök, bútorok beszerzését is tervezzük, hiszen a közös hivatal dolgozóinak informatikai és 
tárgyi eszközei már igen elavultak. A költségvetés teljesítését, a kiadásokat és a bevételeket év 
közben is ismertetni szoktuk. A kiadások legnagyobb részét a munkabérek teszik ki, illetve egyéb 
költségek is megjelennek, beszerzési anyagok, irodaszerek, szakmai tevékenységek szolgáltatásának 
díja, könyvelés díja, eszközbeszerzések.  
A tervezet Nógrád község önkormányzatának költségvetésébe épül majd be.  

Egy érdeklődő állampolgár kérdést tesz fel a költségvetéssel kapcsolatban, de a polgármester felhívja 
a figyelmét, hogy a testületi ülésen a hallgatóság úgy vesz részt, hogy csendben figyel, kézfeltartással 
jelezheti, hogy szót kér. A hallgatóságnak nincs tárgyalási és hozzászólási joga egy képviselő 
testületi ülésen. Kéri a jelenlévőket, hogy ezt tartsák be.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
A közel 71 M Ft nem az önkormányzat költségvetése, hanem a közös hivatalé. 7 fő dolgozik a közös 
hivatalnál.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Szeretnék szót kérni! 

 
Varga Richárd polgármester: 
Szeretnélek tájékoztatni arról, hogy mivel a vagyonnyilatkozatot nem került a mai napig ide, így 
hallgatóságként vehetsz részt az ülésen, szavazati jogod nincsen.  

 
Keresztes Konrád képviselő: 
Jegyző Asszony! Kérnék szépen egy nyomtatványt. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Kaptál már.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Én úgy tudom, hogy nem kaptam. Ti hibáztatok, mert nem adtátok ide.  
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Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Én nem így tudom, minden képviselő megkapta, mindenki vissza is hozta, kivéve te. Mindjárt utána 
nézek.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Egyébként az üléshez hozzászólhatsz, szavazati jogod nincs. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
De ugye nem nézed ki belőlem azt az apróságot, hogy nem fogom kettő perc alatt beadni a 
vagyonnyilatkozatomat?  
 
Varga Richárd polgármester: 
Január 31. volt a határidő, úgyhogy a mai ülésen nincsen szavazati jogod. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Ezt most beadom, és utána már lesz. 
 
Míg a jegyző utánajár Keresztes Konrád képviselő vagyonnyilatkozatának, addig az ülés az óvoda 
költségvetésének megtárgyalásával folytatódik. 
 
Sztregovai Erika pénzügyi előadó: 
Az óvodában 7% béremelést szeretnénk adni a konyhai dolgozóknak. Az óvoda bevétele 77.660.318 
Ft, ehhez hozzájön még gyermekétkeztetés 28.150.457 Ft, valamint szociális étkeztetés és saját 
bevétel.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
A béreket teljes egészében finanszírozzák? 
 
Sztregovai Erika pénzügyi előadó: 
Igen.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Ha nincs más kérdés, akkor tárgyaljuk az önkormányzat költségvetését.  
 
Sztregovai Erika pénzügyi előadó: 
Az önkormányzatnak vannak bevételei a telefonközpontból, földbérleti díjakból, 
telekértékesítésekből.  Kiadásként megtalálható a polgármesteri bér, a képviselők tiszteletdíja, egy fő 
munkavállaló bére, bérleti díjak, szolgáltatási díjak, bankköltségek, szállítási költségek.  
A község gazdálkodási oldalán bérek, ingatlanvásárlás található. Adóbevételt 26.300.000 Ft-ot 
tervezünk.  
Kulturális feladatokra állami támogatásként 3.753.248 Ft-ot kapunk, gyermekétkeztetésre 28.155.452 
Ft-ot.  
A tavalyi év pénzmaradványa több, mint 45 M Ft.   
A tavalyi évben a védőnői szolgáltatás elkerült az önkormányzattól a Szent Lázár Kórházhoz 
Salgótarjánba. A kórháztól havi 25.000 Ft rezsitámogatást kapunk. Szakmai anyagokkal fogjuk 
támogatni a védőnőt.  
Szociális tűzifa támogatásra, közművelődési tevékenységekre, a Művelődési ház, Civil szervezetek 
házának működtetésére is terveztünk költséget. Folyó pályázatokra is van tervezett keret. 
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Mekkora összegű adókintlévőség van? 
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Sztregovai Erika pénzügyi előadó: 
Úgy tudom, hogy kb. 70-80% jött be.  
 
Piroska János alpolgármester: 
Mire a végleges költségvetését elkészíti a képviselő testület, addigra egy jól működő, 
lefinanszírozható önkormányzat képe rajzolódik ki.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
A buszmegálló felújítására mi van betervezve, melyiket újítanánk fel? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Általánosságban újítanánk fel. A fa buszmegállóknál a tetőfedést át kell nézni, van, ahol az oldalsó 
plexit kell kicserélni, valamint az egyik könyvespolcot is pótolni fogjuk. A lakosság kihelyezhet oda 
majd könyveket, amikre már nincs szüksége.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Az állami támogatások növekedtek a tavalyihoz képest? 
 
Sztregovai Erika pénzügyi előadó: 
Igen, növekedtek.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
A pénzmaradvány nagyon szép összeg, elmondhatjuk, hogy jól gazdálkodtunk. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ez főként pályázati forrásból van. Tavaly kaptuk meg finanszírozásból, idén fogjuk elkölteni.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Bocsánat! Kinek adhatom le a vagyonnyilatkozatomat? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Az Ügyrendi-és Vagyonnyilatkozatot Kezelő Bizottság elnökének, Karcag Sándornénak adhatod át. 
A vagyonnyilatkozat kiküldésre került számodra e-mailben januárban, az e-mail formátumot te 
kérted.  A mai napon emlékeztető e-mailt küldtünk, hogy legyél szíves behozni a nyilatkozatot, a 
beérkezés határideje január 31. lett volna.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Kedves Képviselő úr! Mindig elmondod, hogy te micsoda rutinnal bírsz itt, tehát nagyon jól tudod, 
hogy a vagyonnyilatkozatot meddig kellett volna leadnod.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Visszatérve a napirendhez, ez a költségvetés most egy tervezet, ebből rendelet készül, amit március 
31-ig kell majd elfogadnia a testületnek.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Azt szeretném megkérdezni, hogy milyen gyakorlat alapján nem tehet fel a hallgatóság kérdést? Ha 
olyan kérdés van, ami nem tartozik senkire, nem tartozik a hallgatóságra, akkor a jegyző asszony, 
vagy a levezető elnök zárt ülést rendel el. Itt most nem volt zárt ülés. Én azt gondolom, hogy 
szolgáljuk ki a érdeklődőket. Mi azért esküdtünk fel, hogy a falu embereit szolgáljuk.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
A Szervezeti-és Működési Szabályzat határozza meg az ülés rendjét és az ülés vezetője határozza 
meg, hogy a külső hallgatóság mikor és milyen időtartamban szólhat hozzá.  
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Varga Richárd polgármester: 
Ha a költségvetéssel kapcsolatban nincs több kérdés, akkor kérem, hogy szavazzunk! 
 
A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással elfogadta a költségvetés 
tervezetet és a következő határozatot hozta: 
 
 

26/2024.(II.13.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésben 
szereplő költségvetési bevételeket és kiadásokat elfogadja és kéri, hogy ennek 
alapján készüljön el a 2024. évi költségvetésről szóló rendelet-tervezet, 
amelybe beépül az Angyalvár Óvoda és a Nógrádi Közös Önkormányzati 
Hivatal költségvetése is. A testület kéri a polgármestert, hogy a rendelet-
tervezet a következő testületi ülésen kerüljön beterjesztésre.  
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
 
 

2. „Helyi termelők piacra jutásának elősegítése Nógrád községben” -pályázat kapcsán 
gyűjtő-értékesítő tér kivitelezőjének kiválasztása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 

Varga Richárd polgármester: 
Ez a pályázat elérkezett oda, hogy kivitelezőt tudunk választani a munkálatok elvégzésére.  
A délelőtt folyamán néhány helyi lakossal találkoztam, átbeszéltünk sok mindent ezzel a pályázattal 
kapcsolatban. A megbeszélésen a tervező is jelen volt és próbált segíteni, válaszolt a feltett 
kérdésekre. Én azt gondolom, hogy jó irányba mozdult el a megbeszélés tárgya. Tudjuk, hogy vegyes 
érzelmeket vált ki mindenkiből a piactér megépítése.  
2021-ben döntött a testület, hogy pályázatot kíván benyújtani egy termelői piac megépítésére és 
akkor meg lett jelölve a helye is. Itt már működött akkor kézműves piac.  
Egy pályázat benyújtására nem sok idő van. Beadtuk akkor a pályázatot, ami nem nyert, majd később 
újabb lehetőség volt, újra benyújtásra került a pályázat, hamarosan támogatott lett. Közel 55 M Ft 
támogatást kaptunk a projekt megvalósításra.  
Hamarosan az építési engedélyt is megkaptuk, miután rengeteg szakhatóság hozzájárulását 
megkaptuk.  Kiválasztásra került a tervező, kifizettük a kötelező költségeket. Ez kb. 6 700.000 Ft. Ez 
a tervező díja és a projektmenedzsment díja. 
A piac áthelyezése más területre ebben a pályázati formában nem lehetséges, mert ennek a 
megvalósítása december 31. Nem is nagyon találtunk korábban olyan területet, ami besorolás szerint, 
vagy rendezési terv szerint, HÉSZ szerint alkalmas lehet.  
Arra van lehetőség, hogy a testület úgy dönt, hogy nem épül meg a piac és visszakerül az államnak a 
pénz. Dönthet úgy is, hogy folytatódik a beruházás és a lakossági igények figyelembevételével 
megpróbálja azokat érvényesíteni.  
Egyeztettünk a helyszínen és a fák kivágására nincs szükség, néhány ágat kell levágni. A padok és 
asztalok 80%-ban megmaradhatnak. Új fákat, padokat is tudunk ültetni, telepíteni majd. A kutat nem 
bántjuk, az is a helyén marad.  
 
A polgármester körbe adja a látványtervet, közben felolvas egy beszámolót, amely a támogatói 
okiratban szerepel.  
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Keresztes Konrád képviselő: 
Valóban nem lehet a helyszínt módosítani?!  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Én biztosra nem tudom megmondani ezt információhiány miatt. A pályázat áthelyezéséről a 
projektmenedzsmenttel nem beszéltem.  

 
Keresztes Konrád képviselő: 
Ebben a faluban elindult már egy piactér alapjainak a lerakása. Megtörtént a földmunka, az 
amfiteátrum-szerű kialakítás, az aszfaltburkolat megvan, a vízelvezetés megvan. 

 
Varga Richárd polgármester: 
Szabad nevetni? 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Min nevetsz? A piactér vízelvezetésén nevetsz? 
Annak a piactérnek az első ütemtervére kaptuk akkor a támogatást és meg is valósítottuk. Kérdezem, 
ott mi is a probléma, közel van a sínekhez? Mert az kapott építési engedélyt.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Átadtuk az iskolának használatra azt a területet, egy közösségi tér lett kialakítva ott. A 
vízelvezetésről meg annyit, hogy felvételeim vannak arról, hogy úgy megy le ott a víz, mint amikor a 
kádból kihúzom a dugót.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Nem annak a feladata a karbantartás, aki akkor megépítette, hanem a megrendelőé, aki Nógrád 
Község Önkormányzata. Visszatérve, amit mondtál, az a te igazságod, mert ide át lehetett volna 
helyezni a piacteret. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ebben a pályázati lehetőségben december 31-i megvalósítással ez nem áthelyezhető, mert rendezési 
terv módosítás HÉSZ módosítás szükséges.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Kérlek jegyző asszony, hozd ide nekünk a rendezési tervet, ami ezt megmutatja.  

 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Laptopon megkeresem, ha úgy megfelel.  

 
Varga Richárd polgármester: 
Van egy megbízott településtervező, aki a HÉSZ módosításával és a rendezési terv módosításával lett 
megbízva.  

 
Keresztes Konrád képviselő: 
Úgy látom, hogy a rendezési terv alapján lehet építeni arra a területre. Ez elkerülte a polgármester úr 
figyelmét is és a tervező figyelmét is.  

 
Varga Richárd polgármester: 
Mégegyszer elmondom, hogy az a terület egy másik pályázati támogatásból közösségi térként 
funkcionál fenntartási idővel.  

 
Keresztes Konrád képviselő: 
Arra attól rá lehet építeni. Miért nézel hülyének mindenkit?  
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Varga Richárd polgármester: 
Senkit nem nézek hülyének. Támogatásból létesült oda egy közösségi tér, amit az iskola használ. 
Kiválasztották a településünket, idehoztak egy értéket nekünk. Volt egy közvélemény kutatás és ki 
lett jelölve a többségi igény szerint egy közösségi tér. Sportpálya, kosárlabda palánk, árnyékoló stb. 
Utána majd az lesz, hogy a gyerekektől elvesszük a sportolási lehetőséget. 

 
Keresztes Konrád képviselő: 
Az iskolának van egy gigantikus méretű sportcsarnoka, van mellette egy sportpálya.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Azért sem lenne az a terület alkalmas piactérnek, mert sem közvilágítás, sem járda, sem víz nincs ott.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
A műszaki tartalmat kell megváltoztatni. Decemberig meg lehet építeni.  
 
Zsemberi János érdeklődő állampolgár: 
Itt már vagy 10 perce tartja a fiatalember a kezét, szeretne szót kérni. Ide mindenki azért jött, mert a 
piaccal kapcsolatban szeretnének konkrét megoldást találni. 
 
Varga Richárd polgármester 
Ez nem egy közmeghallgatás, nem falugyűlés, ez egy testületi ülés. Senki nem hirdette, hogy itt 
konkrét tájékoztatás lesz.  
 
Zsemberi János érdeklődő állampolgár: 
Itt van a falu közepén egy romhalmaz, ott meg lehetett volna valósítani egy piacot. Ott van a parkoló, 
ott van minden. Senkinek nem jutott eszébe, hogy így néz ki a falu közepe, akkor is, ha magánterület. 
Meg lehetett volna vásárolni ezt a területet. Konit sem tudom megérteni, mert oda senki nem fog 
lemenni vásárolni.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Nem tudom, hogy melyik területről van szó. Ez nem lett megemlítve.  
 
Zsemberi János érdeklődő állampolgár: 
A presszó fölött, ott mész el! 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az magánterület.  
 
Ujhelyi Balázs érdeklődő állampolgár: 
15 nap alatt szerintem nem lehet előkészíteni úgy egy pályázatot, hogy az olyan megvalósulást 
eredményezzen, ami mindenki örömére szolgál. Ez az épület szerintem nem fér el ott, ahová tervezve 
lett, a padok 80%-a kizárt, hogy megmaradhasson. Én azt sem hiszem, hogy te a diófákat meg akarod 
menteni. A tűzoltó szertárnál is kivágtátok a tölgyeket, úgy, hogy ti jelöltétek ki a fákat, nem 
kaptatok engedélyt az erdészettől. Sokak szépérzékét sérti a fakivágás és a piac elhelyezése. Ezt 
szerintem figyelembe kellene venni. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A képviselő testület dönt mindenről, nekem egy szavazatom van.  
 
Ujhelyi Balázs érdeklődő állampolgár: 
Szeretném, ha beszereznétek a Zanati Laciék álláspontját erről a fakivágásokról.  
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Varga Richárd polgármester: 
Nem a Zanati Laci állásfoglalása dönt, mert nem ő a területileg illetékes személy. Amikor az 
önkormányzat valami ilyen dologba belekezd, mindig ilyen óriási a felháborodás. Nézzél körül a 
településen, hogy mennyi fa van kiborítva úgy, hogy senkinek semmit nem szólnak. Úgy borítják ki a 
fákat, hogy meg sem kérdezik, nem szólnak egy szót sem.  
Már több, mint 100 db új fát ültettünk el, ezt senki sem köszönti.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
A 2023. november 28-i testületi ülésen döntött a testület, hogy ki tervezi meg a piacot. Akkor 
pontosan tájékoztatva lettek a képviselők, hogy hol lesz ez a piac. 6 igen egyöntetű szavazat volt, erre 
még Keresztes képviselő úr is igennel szavazott. Kérdezem képviselő úr, hogy akkor miért nem 
terjesztetted elő ezt a javaslatodat? Akkor most előrébb lennénk, és elindulhatott volna már az 
esetleges áthelyezés folyamata. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Mert akkor még nem tudtam, hogy ekkora hodály kerül oda. Nem alkalmas ide ilyen piacteret tenni, 
ennyire egyszerű.  

 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Akkor alkalmas volt? 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Akkor lehetséges, hogy alkalmasnak láttam. Most úgy látom, hogy nem alkalmas.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A falugyűlésen mindkét TOP-os pályázatot megvédted, hogy ezzel még te is egyetértesz. Azt 
mondtad, hogy fejlődik a falu, fejlesztünk. Most meg megint ellentmondasz saját magadnak.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Én azt szerettem volna csak ezzel mondani, hogy már akkor is elindulhattunk volna azon az úton és 
akkor négy hónappal előrébb lennénk.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Akkor nincs meg a porond, a porond kell a képviselő úrnak.  
 
Piroska János alpolgármester: 
Képviselő úr ezt a mondatot neked szánom, a képviselői munka nem úgy van, hogy hétfőn írunk, 
kedden radírozunk. Ma te éppen a radírozós állapotodban vagy, de ezt csak zárójelben jegyzem meg. 
A hallgatóság közül három embert tudnék megjelölni, aki ebben a piac-témában mint termelő van 
jelen, 99% pedig mint fogyasztó, vásárló van jelen. Tehát nem értem ezt a fajta felháborodást a piac 
ellen. Azzal a korábbi piactérrel kapcsolatban elmondanám, hogy akit érdekel, jöjjön be a hivatalba, 
jegyző asszony megmutatja az egész tervdokumentációt és betekintést kaphat, hogy mi akart ott 
elkészülni és miért nem lett támogatva.  
Az önkormányzat most úgy döntött, hogy éppen a vár parkolójában tűnik használhatónak egy olyan 
terület, ami frekventált, és tökéletesen megfelel a pályázatban leírt feltételeknek. Itt minden egybe 
esett. Ez a piac az utánunk jövő nemzetéknek épül.  
 
Ujhelyi Julianna érdeklődő állampolgár: 
A piacon árusítók meg lettek kérdezve, hogy ők szükségét érzik-e ennek az épületnek? Én úgy 
gondolom, hogy ez a sok ember, aki itt van, nem szeretné. Az időpont is furcsa, hiszen a vár le van 
zárva, akkor miért szükséges, hogy ide embereket hozzunk? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Tudom, hogy vegyes érzelmeket vált ki. Tudjuk azt is, hogy hogy működik a közigazgatás, hogy 
működik egy település vezetése. Az állampolgár a megfelelő időpontban elmegy és leadja szavazatát, 
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és utána megalakul a képviselő testület, aki majd dönt. Nem minden esetben van arra lehetőség, hogy 
mindenkihez egyenként eljussunk, de van nyilvános testületi ülés, ahol videofelvétel készül, van 
falugyűlés, közmeghallgatás, fogadóóra. Újságot is megjelenítünk. Fontosak a vélemények. A piacon 
én mindig ott vagyok, beszélgetünk, nekem senki nem mondta, hogy nincs igénye rá. Van, aki 
kifejezetten örül. A régi asztalokat is lehet használni annak, aki azt szeretné, de lesz egy modern is. 
Más céllal is lehet használni az építményt, például a lámpás felvonulásra is. A tájba fog illeszkedni, 
természetes anyagok felhasználásával.  
 
Simon Erzsébet érdeklődő állampolgár: 
Volt itt ma délelőtt egy megbeszélés, ahol elhangzott, hogy lakossági fórumot terveznek. Szerintem 
nem kell lakossági fórum, mert én azt gondolom a hallottakból, hogy ez már egy veszett fejsze nyele. 
Helyszín módosítás nem lesz, ma kiválasztják a három ajánlattevőből a nyertes ajánlatot. A lakossági 
fórum mit tud még ehhez hozzátenni?  
 
Varga Richárd polgármester: 
Átadom jegyző asszonynak a szót, mert az ő irodájában történt olyan beszélgetés, ahol a kérdés 
felmerült és ő válaszolt rá.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Én a délelőtti lakossági egyeztetésen nem voltam itt, később érkeztem. A facebookon olvastam, hogy 
én is részt vettem rajta, de ez nem igaz. Mikor délután megérkeztem a polgármester úr és Kareczki 
Csaba bejöttek az irodámba és megkérdezték tőlem, hogy van-e arra lehetőség, hogy a pályázatot 
áthelyezzük, illetve lakossági fórum megtartása lehetséges-e? Én erre azt válaszoltam, hogy ha a 
testület úgy dönt, hogy a kivitelező kiválasztása előtt lakossági fórumot szeretne összehívni, akkor 
erre van lehetőség, illetve a pályázat áthelyezésének kérdéséről is tárgyalni fogok a 
projektmenedzsmenttel. Én olyan információt nem mondtam, hogy lakossági fórum lesz, én ebben 
nem dönthetek, nem az én hatásköröm.  
 
Simon Erzsébet érdeklődő állampolgár: 
Arra a kérdésemre továbbra sem kaptam választ, hogy mit remélünk a lakossági fórum összehívásától 
azon kívül, hogy egy helyre összegyűlnek a nógrádiak? Mi az, amiben változtatni tudnak?  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Ha a testület most nem választja ki a kivitelezőt, lakossági fórumot tarthat, akkor a lakosság 
véleménye alapján más álláspontra juthat, dönthet másképp. Ez egy lehetőség.  
 
Kareczki Csaba érdeklődő állampolgár: 
Az egyeztető megbeszélés inkább arról szólt, hogy a hiányos információkat megpróbáljuk pótolni. Én 
ott elmondtam, hogy a lakosság nagyon kevés információt kapott. Azért céloztam a lakossági 
fórumra, mert, ha a kivitelezés előtt van még lehetőség arra, hogy mindenkinek megmutassák a 
tervet, akkor az jó lehetne, előrébb haladhatna a dolog. Ez után lehetne olyan érdemi döntést hozni, 
ami ezt az ügyet jó irányba viszi.  
 
Czikora Zsoltné érdeklődő állampolgár: 
Én nem a piac ellen vagyok, megértem, hogy van igény újításokra. Miért nem előtte lettünk 
megkérdezve? Egy ekkora épületet a vár tövébe betenni egy eszméletlen nagy baromság. El sem 
tudom képzelni, hogy hogy tudták ezt megszavazni? A helyszínnel van baj.  
 
Ujhelyi Balázs érdeklődő állampolgár: 
Mindenki ellene van szerintem! 
 
Varga Richárd polgármester: 
Nincs mindenki ellene. Akik most itt vannak, azért jöttek el, hogy hangot adjanak valaminek, amivel 
nem szimpatizál. Ez inkább érzelmi, mint szakmai jellegű. Nem biztos, hogy az 1700 fős lakosság is 
egyértelműen ellene van. Körül lett járva, hogy hol legyen elhelyezve. Elmondtam a Kareczki úrnak, 
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hogy segítünk abban, hogy el lehessen jobban képzelni, behelyezzük térbe a rajzot. Az, hogy az egész 
projektet helyezzük át, abban a testületnek az az álláspontja, hogy szeretnénk tovább haladni ezen az 
úton.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Ezt még nem tudhatod, még fel sem tetted a kérdést a testületnek. Én a piacteret most is támogatom, 
ennek örülök.  
 
Koszecz Ilona érdeklődő állampolgár: 
Jani bácsi korábban azt mondta, hogy a piac kialakította magát. Ha ezt nézzük, akkor ez a hely a 
központ, a bolt előtt. Van egy Művelődési házunk mosdóval stb. ide be lehetne engedni a piacot. Van 
egy kihasználatlan nagy betonozott udvara. Kihasználatlan az épület. Nem az a kérdés, hogy legyen-e 
piac. Ha a vár alatti pihenőt is lebetonozzuk, letérkövezzük, a gyerekeink már nem is fognak 
emlékezni 20 év múlva, hogy ott volt egy kis pihenő.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A bolt előtti terület nem megfelelő, mert egy csomó szabálynak meg kellene felelni. A Művelődési 
ház pedig egyáltalán nem kihasználatlan, hiszen ott működik a könyvtár is, amit sokan látogatnak. Az 
ún. színházteremben pedig szinte havi szinten vannak rendezvények. Az időjárás miatt egyszer ott 
tartottunk meg a piacot és gondot okozott például a kürtőskalácsos kocsi elhelyezése és az 
áramszükséglete. A „KISZ-terem” is minden rendezvénynél használva van.  
 
Vallyon Krisztina érdeklődő állampolgár: 
Én maximálisan a gyönyörű természeti környezet megvédése miatt mondanám, hogy ne kerüljön oda 
az az építmény. Azt gondolom, hogy a képviselő testületnek érdemes lenne elgondolkodni azon, 
hogy magasabb szintre vigye az ügyet. Lehetne-e szavazást tartani?  
Itt a parkban is el tudnék képzelni egy piacot, itt lenne a központban. Sokféleképpen lehetne 
hasznosítani.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A parknak az ilyen jellegű felhasználása körültekintő feladat. Szakemberek bevonásával tudnánk ezt 
megválaszolni. A környezetvédelemmel kapcsolatban a várnál lévő utcabútorok is felújításra 
szorulnak, sok a vakondtúrás is azon a részen. A kivitelező természetesen ígéretet tesz arra, hogy 
vigyáz mindenre, tehát nagy természeti károsításra nem kell számítani.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
Amennyiben a jelen testületi ülésen nem döntenek a képviselők a kivitelező kiválasztásáról, a 
törvény szerint a választópolgárok minimum 10%-a helyi népszavazást kezdeményezhet. Ennek 
megvannak a törvényi feltételei, illetve helyi rendelet is van erre vonatkozóan, mely tartalmazza a 
kezdeményezéshez szükséges aláírások %-ban meghatározott pontos számát. Aláírásokat kell 
gyűjteni hitelesített aláírásgyűjtő íven, majd ezt be kell hozni a helyi választási irodába. Itt 
megvizsgáljuk az adatokat, és a népszavazás kitűzhető. A testület pedig a népszavazás eredménye 
függvényében dönt az érintett kérdésről.  
 
Piroska János alpolgármester: 
Azt veszem észre itt Nógrádon, hogy amikor a képviselő testület a fejlődés érdekében igyekszik 
dolgokat tenni, igen kemény ellenállásba, véleménykülönbségbe ütközik.  
 
Kollár László érdeklődő állampolgár: 
Hol lesz a várba fel a közlekedés, ha megépül ez az épület, például mentőnek, tűzoltóknak? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Nem akadályozza majd a feljutást a várba. A pihenő területén lesz, egy 6x20 méteres épületről 
beszélünk. Minden hatóság hozzájárult az építkezéshez, senki sem ellenezte.  
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Kollár László érdeklődő állampolgár: 
Ha a lakossági fórumon elutasítóak lesznek, mennyiben befolyásolja majd ez a képviselőket?  
 
Varga Richárd polgármester: 
Benne van a kérdésben a válasz.  
 
Gulyás Zoltán érdeklődő állampolgár: 
Azt lehet tudni, hogy mi kerül 55 M Ft-ba? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ez egy adóval terhelt bruttó összeg. A tervezési és projektköltség közel 7 M Ft. A többi a 
kivitelezésre marad. Van benne napelemrendszer, hűthető raktár.   
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Nem a projekttel van baj, azt mindenki üdvözli. A helyszínnel van baj. Mindenki szeretne piacot.  
 
Simon Erzsébet érdeklődő állampolgár: 
Ha a régész megállítja az építkezést, akkor erre fel vagyunk készülve? 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Akkor majd a kormányhivatalból küldenek egy olyan régészt, aki tovább engedi.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Ez a pályázat 2021-től van, közzé volt téve. Nem mostani téma. Miért nem jelezték korábban a 
polgármesternek, a testületnek, hogy mit szeretnének. Miért most, amikor már kész tények vannak?  
 
Varga Richárd polgármester: 
Lakossági fórumon is szó volt róla, az újságban is megírtuk, a facebookon is meg lett osztva. Nem 
hiszem, hogy most tudta meg mindenki.  
 
Schvarcz Balázs érdeklődő állampolgár: 
Tényleg régóta tudtuk, hogy van egy ilyen nyertes pályázat. Néhány hete jelent meg az 
önkormányzat facebook oldalán, hogy hogy fog kinézni ez a piactér. Ez egyáltalán nem illik ide a vár 
tövébe. Ha a lenti piactérrel kapcsolatban megkérdezték a lakosságot, akkor most miért nem lehetett? 
 
Keresztes Konrád képviselő kimegy az ülésteremből, majd egy perc múlva visszajön. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az, hogy lakosság az egyes pályázatoknál hogyan kerül megkérdezésre, az a pályázat rendelkezése 
szerint van. Annál a pályázatnál közösségteremtés, kapcsolatteremtés volt a cél. Itt az volt az igény, 
hogy meg kellett szólítani a lakosságot. A jövőben megpróbálunk még több tájékoztatást adni a 
lakosságnak.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Ne rágjuk ezt a csontot, mindenki tudja, hogy ki, mit akar. Nagyon fantasztikus volt a Krisztina 
felszólalása, mert azután a tisztelt polgármester úr azt mondta, hogy megvizsgáljuk az áthelyezést. 
Eddig folyamatosan azt mondta, hogy nem lehet áthelyezni.  
Szerintem ma ne válasszuk ki a kivitelező vállalkozót, ne írjuk alá a szerződést. Utána azt kérem, 
hogy szedjék össze az aláírásokat és mutassák be. Szóba került lehetséges helyszínként a 
köpedelempark, a Művelődési ház, tehát több olyan terület, ahová tudnánk lépni. 15 nap elegendő 
lehet erre. Ne is várjuk meg a népszavazást, már a kezdeményezés is legyen számunkra parancs 
értékű.  
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Piroska János alpolgármester: 
Annak idején a csatornaberuházás is sok ellenvéleményt váltott ki az emberekből. Vannak ma is 
pozitív válaszok és vannak negatív válaszok is, ez együtt jár.  
 
Gere-Takács Hajnalka érdeklődő állampolgár: 
Kérdezzék meg a falut.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Nem kaptál szót! Maradjál csöndben! 
 
Gere-Takács Hajnalka érdeklődő állampolgár: 
Tényleg? A Jani bácsival beszélek. Kérdezzék meg a falut, hogy kell a piac, vagy nem kell.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Ne beszélj a Jani bácsival! Itt én adok szót.  
 
Gere-Takács Hajnalka érdeklődő állampolgár: 
Ti képviseltek minket, aztán a végén fordítva ültök a lovon. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Utoljára szólok, nem kaptál szót! Menjél ki a teremből légy szíves! 
 
Gere-Takács Hajnalka érdeklődő állampolgár: 
Biztonsági őrrel kísérjél ki, akkor ki fogok menni.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Hogy viselkedsz? 
 
Gere-Takács Hajnalka érdeklődő állampolgár: 
Hogy viselkedek? Ti képviseltek minket.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
A férjed képviselt, aki nem tartott ki négy évig. 
 
Gere-Takács Hajnalka érdeklődő állampolgár: 
Vajon miért? 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Mariann, szégyelld magad! 
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Nem szégyellem! Van egy rend, akkor ne beszéljen már közbe! 
 
Vallyon Krisztina érdeklődő állampolgár: 
A negatív felszólalások előtt mindig mérlegeljük, hogy a mi ügyünket előre mozdítja-e, vagy sem!  
Azt szeretném kérni, hogy ha már nyert a pályázat, legyen piac, de, ha a falu azt szeretné, hogy ne 
egy gyönyörű természeti környezetben legyen, akkor kerüljön meghallgatásra. Tudunk-e másik 
lehetőséget találni? Kérhető-e, hogy most ne kerüljön megszavazásra a dolog? Utána tudunk-e járni 
annak, hogy milyen jogi lehetőségei vannak annak, hogy valahová áthelyezzük ezt az épületet? 
Sajnos most itt ezekkel a felszólalásokkal abba az irányba fogjuk terelni a képviselő testületet, hogy 
meg fogja szavazni itt az orrunk előtt, hogy ne legyen beleszólásunk az ügybe.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
A lakosság egy része van most itt. Nekünk azt is mérlegelni kell, hogy eldobjunk egy megnyert 
pályázatot? Azt a magánterületet, ami itt elhangzott, honnan tudjuk. hogy meg tudjuk-e venni? A 
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Sas-boltnak előnye van ott. A piacteret nem fogadta el a lakosság, mert egy kieső helyen van. 
Keressünk helyet, de hol? A Flórián park, hát az, hogy néz ki a falu központjában?  
Ha a vár tövében lehetne, megmaradnának a padok, asztalok, zöld terület. Ez az épület egy kis részlet 
lenne ott. A kirándulók is be tudnának állni alá, ha esik az eső. Ha találunk egy jó helyet, nem vagyok 
ellene.  
 
Vallyon Krisztina érdeklődő állampolgár: 
Lehet azt mondani, hogy mindent meg lehet szokni, csak kérdés, hogy feltétlenül kell-e mindent 
megszokni?  Adjunk esélyt vizsgáljuk meg, hacsak ez nem egy nagyobb volumenű tervnek a része. 
Ha ilyen nincsen, akkor jó szívvel megvizsgálható, hogy mekkora a lakosságnak az a része, aki mást 
szeretne.  
 
18 óra 09 perckor Keresztes Konrád képviselő elnézést kér, elköszön és távozik a testületi ülésről. 
 
Kriskó Anett érdeklődő állampolgár: 
Én többször kerestem az önkormányzat honlapján ezt a pályázatot, de sosem találtam meg. Úgy 
tudom, hogy van olyan helyi termelő, aki még a pályázat megnyerése előtt idejött, elmondta az 
ötleteit. Miért nem jöttünk hamarabb? Mert mi most szeretnénk képviseltetni magunkat, hallatni a 
hangunkat.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Én nagyon üdvözlöm ezt a lakossági igényt, de szeretném közölni, hogy mind a mai napig írásban 
semmi nem került az önkormányzat elé. Én az alapján, amit a faluban hallottam, kezdeményeztem 
telefonhívással beszélgetést, hogy közös konszenzusra vigyem az ügyet.  
 
Kriskó Anett érdeklődő állampolgár: 
A piactér már az ókorban is a közösségi élet színtere volt, ahol folyt az élet. Nem tudom, hogy miért 
okoz az problémát, hogy ott árulnak és ez után is ott fognak árulni.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Azért, mert már majdnem elütöttem ott egy embert. Bámészkodnak, háttal állnak és nem látnak.  
 
Kriskó Anett érdeklődő állampolgár: 
A gyógyszertár és a park mögötti terület nem tudom, hogy kinek a tulajdona, de ott is alkalmas lenne. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A sövényig magántulajdon.  
 
Ujhelyi Balázs érdeklődő állampolgár: 
15 napot kérünk! Ennyi idő alatt simán meg tudjátok nézni, hogy át tudjátok-e helyezni! 
 
Varga Richárd polgármester: 
Délelőtt itt volt a tervező, megmondta, hogy ezt a pályázatot nem lehet áthelyezni, de fussunk neki. 
Pályázati kiírás van, támogatói okirat. A Magyar Államkincstár is mindent megfelelőnek talált a 
pályázat kapcsán. December 31-ig meg kell valósítani ezt a projektet. Nem fogjuk tudni áthelyezni, 
mert nincs olyan terület. Nógrád község önkormányzatának nincs 2 hektár összefüggő területe, be 
vagyunk zárva, minden magántulajdon.  
 
Kriskó Anett érdeklődő állampolgár: 
Ezek alapján, amit itt elmondtál, van-e szükség erre, hogyan érezzük? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Mire? 
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Kriskó Anett érdeklődő állampolgár: 
Erre a piactérre itt a vár lábánál.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Ezt már eldöntötte a testület, van rá szükség. Azért adtuk be a pályázatot.  
 
Nyilas Kálmánné érdeklődő állampolgár: 
Én a termelői piacon árulni is szoktam rendszeresen. A piacra szükség van. Én azért jöttem el ma ide, 
mert szerettem volna látni, hogy a tervezett dolgok, hogy illeszkednek a környezetbe. Én is aggódom 
azért a környezetért. Nem biztos, hogy ott lenne a legjobb helyen. Olyan beruházás nem lenne jó, 
amit a falu lakossága jó szívvel nem tud elfogadni. Az kell, hogy nekünk legyen jó. Megoldást kell 
találni, de nem egymás ellen. Konkrétan én is most szembesültem azzal, hogy hol, és mi készül. 
Bölcs dolog lenne a falu lakosságát megkérdezni.  
 
Lestyán Tamás érdeklődő állampolgár: 
Én sem a piac ellen vagyok, hanem a helyszín ellen. A testület hozott egy döntést, ez nem igazán jött 
át az emberek részére. El kellene fogadni, hogy hoztak egy rossz döntést, melynek az lesz a 
következménye, hogy bomlik a falu. A nép akarata az elsődleges.  
 
Dávid Barbara érdeklődő állampolgár: 
Szerintem a Flórián parkban lévő játszótér egyáltalán nincs kihasználva, a taposópark népszerűbb 
lett. Kérném a testületet, hogy vizsgálják meg, hogy oda behelyezhető lenne-e az az építmény. A 
játszóelemeket át lehetne máshová helyezni.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Fenntartási idő már letelt, szakemberekkel megvizsgáltatjuk azt a területet.  
 
Nyilas Kálmánné érdeklődő állampolgár: 
Én ezt jó ötletnek tartom, mert az árusok, akik a piaci napon kívül árulnak, jó szívvel mennének oda.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Azt gondolom, hogy talán egyedül Barbi hozzászólása volt a normalitáson belül, mert ő javaslattal 
jött. A javaslat a fontos. Ezt is meg lehet fontolni.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Akkor ez legyen egy záró gondolat. A határozati javaslat tehát, hogy ma ne szülessen döntés, két hét 
múlva tárgyalja újra az ügyet a testület, az aláírások gyűjtése alatt vizsgáljuk meg az áthelyezési 
lehetőséget. 
 
A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással támogatta a javaslatot és a 
következő határozatot hozta: 
 

27/2024.(II.13.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete jelen testületi ülésen nem 
választja ki a kivitelezőt a Helyi termelők piacra jutásának elősegítése Nógrád 
községben” -pályázathoz kapcsolódóan, a gyűjtő-értékesítő tér kivitelezésére 
vonatkozóan.  
A képviselő-testület felkéri a polgármestert vizsgálja meg a gyűjtő-értékesítő tér 
kialakításának pályázati és területi áthelyezési lehetőségeit a 
projektmenedzsmenttel és a helyi főépítésszel egyeztetve. Az áthelyezés 
lehetőségeiről tájékoztassa a testületet a kettő hét múlva tervezett rendkívüli 
képviselő-testületi ülés keretében. A lakosság ez idő alatt aláírásgyűjtésbe kezd a 
területi áthelyezés érdekében. A testület kéri a polgármestert, hogy az 
aláírásgyűjtésről is nyújtson tájékoztatást. 
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Határidő: 2024. február 28.  
Felelős: polgármester 

 
Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Varga Richárd polgármester megköszönte az aktív 
részvételt és az ülést 18 óra 25 perckor berekesztette. 
 

k.m.f. 
 

Varga Richárd     Ciuleacné Drajkó Adrienn 
                                polgármester                      jegyző 

 
 

                              Hugyecz József                  Piroska János 
jegyzőkönyv hitelesítő                                 jegyzőkönyv hitelesítő 


